

**富邦銀行(香港)有限公司(「本銀行」)  
循環貸款條款及細則修訂通知**

由2019年8月5日(「生效日」)起，富邦銀行之循環貸款(「服務」)條款及細則將作出以下修訂。客戶可致電富邦銀行綜合客戶服務熱線 2566 8181 索取已更新的條款及細則或瀏覽本銀行網頁 [www.fubonbank.com.hk](http://www.fubonbank.com.hk)。

項目	修訂前	修訂後
9	借款人須於收到賬戶月結單後小心地審閱及核對。若借款人認為月結單有任何錯誤或其所載之交易屬未經借款人授權而產生的，則須於月結單發出日期起的六十日內通知本銀行。若本銀行未有在上述限期內收到此等通知，即可視借款人已接納賬戶月結單上所載之資料在各方面均為真實及正確無誤。即使借款人日後再提出查詢或反對，本銀行亦將不會接納。	借款人須於收到賬戶月結單後小心地審閱及核對。若借款人認為月結單有任何錯誤或其所載之交易屬未經借款人授權而產生的，則須於月結單發出日期起的六十日九十日內通知本銀行。若本銀行未有在上述限期內收到此等通知，即可視借款人已接納賬戶月結單上所載之資料在各方面均為真實及正確無誤。即使借款人日後再提出查詢或反對，本銀行亦將不會接納。

以上僅為富邦銀行循環貸款條款及細則主要更改之撮要，請閣下務必仔細閱讀相關賬戶(「賬戶」)之整份新循環貸款條款及細則。

謹請注意，倘客戶繼續使用或保留賬戶及/或服務將被當作已接納上述修訂。倘客戶不接納上述修訂，本銀行將無法繼續為客戶提供有關服務；請參閱適用條款及細則，根據《富邦銀行循環貸款條款及細則》賦予客戶權利終止賬戶及/或服務，並即時通知本行。

如有任何疑問，請致電富邦銀行綜合客戶服務熱線 2566 8181。

2019年6月

富邦銀行(香港)有限公司

註：本通知中英文版本如有歧異，概以英文版本為準。

**Fubon Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”)**  
**Notice of Amendment to Fubon Bank Revolving Loan Facility**  
**Terms and Conditions**

With effect from 5 August 2019 (“Effective Date”), the Terms and Conditions for Fubon Bank Revolving Loan Facility (the “Services”) will be revised as follows. Customer may call Fubon Bank Integrated Customer Service Hotline at 2566 8181 or visit our website at [www.fubonbank.com.hk](http://www.fubonbank.com.hk) to obtain our revised Terms and Conditions.

Item	Prior to the amendment	After the amendment
9	<p>The Borrower shall upon receipt thereof, read and check the Statement carefully and notify the Bank within sixty (60) days from the date of the Statement if the Borrower considers any details contained therein are inaccurate or any transaction particularised therein is unauthorised. If the Bank does not receive any such notice within the sixty (60) day period as provided for in the Statement, the Borrower shall be deemed to have accepted all the details contained in the Statement as true, correct and accurate in all respects and any subsequent query or dispute by the Borrower will not be entertained by the Bank.</p>	<p>The Borrower shall upon receipt thereof, read and check the Statement carefully and notify the Bank within <del>sixty (60)</del> <u>ninety (90)</u> days from the date of the Statement if the Borrower considers any details contained therein are inaccurate or any transaction particularised therein is unauthorised. If the Bank does not receive any such notice within the <del>sixty (60)</del> <u>ninety (90)</u> day period as provided for in the Statement, the Borrower shall be deemed to have accepted all the details contained in the Statement as true, correct and accurate in all respects and any subsequent query or dispute by the Borrower will not be entertained by the Bank.</p>

The above is intended only to be a summary of the key amendments to the Fubon Bank Revolving Loan Facility Terms and Conditions. You are advised to read our updated Revolving Loan Facility Terms and Conditions relating to your account(s) (the “Account(s)”) for details.

Please note that the above amendments shall be binding on you if you continue to use or retain the Account(s) and/or Service(s). The Bank shall not be able to continue providing related services to you if you do not accept the above amendment and in such case, please refer to the applicable terms and conditions and notify the Bank to terminate the Account(s) and/or Service(s) in accordance with your right of termination provided in the “Fubon Bank Revolving Loan Facility Terms and Conditions” immediately.

For any enquiries, please call Fubon Bank Integrated Customer Service Hotline at 2566 8181.

June 2019

Fubon Bank (Hong Kong) Limited

Remark: Should there be any inconsistency between the English and Chinese versions, the English version shall prevail.